

JABATAN PERDANA MENTERI

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

KERJA-KERJA NAIKTARAF RUANG LOBI UTAMA DI ARAS 1, BLOK SP7, KOMPLEKS SETIA PERDANA, JABATAN PERDANA MENTERI, PUTRAJAYA

No. Sebut Harga: KPKK S(K).01/2023

Sebut Harga ini adalah terbuka kepada **Kontraktor-Kontraktor Bumiputera di Wilayah Persekutuan Putrajaya, Kuala Lumpur dan Selangor Sahaja** yang berpengalaman dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan(CIDB)/PUKONSA/UPKJ/Pusat Khidmat Kontraktor(PKK) /Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja seperti berikut:-

Taraf/ Jenis Syarikat	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & SubKepala	Sesi Taklimat	Tempat dan Tarikh Dokumen Mula Diperolehi	Lawatan Tapak	Serahan & TutupTender
Bumiputera T1	Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam gred, kategori dan pengkhususan berikut : Gred : G3 Kategori : CE – Pembinaan Kejuruteraan Awam Pengkhususan : CE21 – Kerja-kerja Am Kejuruteraan Awam	<p>Tarikh 8 Sept 2023 (Jumaat)</p> <p>Masa Pendaftaran 9.30pagi – 10.00pagi</p> <p>Taklimat 10.00 pagi – 11.30 pagi</p> <p>Tempat Bilik Perhimpunan Aras 1, Setia Perdana 7 Kompleks Setia Perdana 62502, Putrajaya.</p> <p>Taklimat Tender / Sebut Harga Adalah WAJIB. Kegagalan pihak tuan/puan menyertai taklimat tersebut akan menyebabkan penyertaan tuan/ puan akan DITOLAK</p> <p>Nota : Bagi sesi taklimat Tender / Sebut Harga, hanya penama yang tercatat dalam sijil PPK,SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat TIDAK BOLEH mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK/SPKK, PUKONSA atau UPKJ. (ruj: Pekeliling Perbendaharaan Malaysia Pindaan 23/12/2014)</p> <p>Kontraktor dikehendaki membawa bersama Sijil Pendaftaran (Asal) dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB), Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), PUKONSA, UPKJ dan Sijil Taraf Bumiputera serta satu Salinan sijil-sijil berkenaan untuk simpanan dan rekod pejabat ini semasa sesi taklimat</p> <p>Sila bawa cop beralamat untuk memudahkan urusan pendaftaran semasa taklimat dijalankan</p>	<p>Tarikh 8 Sept 2023 – 14 Sept 2023 (Jumaat - Khamis)</p> <p>Pengambilan Dokumen Secara Emel dari Bahagian Khidmat Pengurusan</p>	Hari Taklimat	<p>Alamat Pengarah Bahagian, Bahagian Khidmat Pengurusan, Pejabat Ketua Pegawai Keselamatan Kerajaan Malaysia, Aras -1, Setia Perdana 7, Kompleks Setia Perdana, 62502 Putrajaya</p> <p>Tarikh Tutup 14 Sept 2023 (Khamis)</p> <p>Waktu Tutup Sebelum atau pada Jam 12.00 Tengahari</p>

Nota :

- Kerajaan tidak akan terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran.
- Kerajaan tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang liabiliti, kerosakan, kos, kehilangan, perbelanjaan atau sebarang kerugian lain yang di alami oleh petender.
- Jenis Syarikat Tempatan :
T1 – Syarikat 100% milik tempatan
A1 – Syarikat 100% milik tempatan **ATAU** syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.
A2 – Syarikat 100% milik tempatan **ATAU** syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL **ATAU** Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, pengurusan dan pekerja adalah warganegara.
- Dokumen Meja boleh disemak di Bahagian Khidmat Pengurusan, Jabatan Perdana Menteri, Aras -1, Setia Perdana 7, Kompleks Setia Perdana, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62502 Putrajaya dari jam 8.30 pagi – 12.30 tengahari, 2.30 petang – 4.30 petang (Isnin-Khamis), 8.30 pagi – 12.00 tengahari, 3.00 petang – 4.30 petang (Jumaat). Dokumen akan dikeluarkan kepada wakil-wakil Kontraktor yang sah sahaja.